
 

 8מתוך  1עמוד   

 

    secrht@ladpc.gov.il: mail-E                     88-9984868פקס :    88-9984888טל :   85357מיקוד  -רהט    8ת.ד.    

 2013אפריל  29 שני יום 

 
 /503152פרוטוקול ישיבת המועצה מן המניין מס' 

 21055שעה  /152 באפריל 21מיום רביעי, תאריך 
 מקום הישיבה0 אולם הישיבות

 
 ראש העירייה -  פאיז אבו צהבאן משתתפים ה"ה: 

 סגן ומ"מ ראש העירייה - ד"ר עאמר אלהוזייל   
 סגן ראש העירייה -  נאיף אבו עאבד   

 חבר העירייה - אחמד אבו מדיע'ם  
 חבר העירייה  -  חליל אלטורי  

 חבר העירייה -  חליל אלעמור   
 חבר העירייה - מוחמד אבו סיאם  
 חבר העירייה -  נימר אלעוברה  
 ייהחבר העיר -  עבד אלטלאלקה  
 חבר העירייה - עודה אלעתאיקה  
 חבר העירייה - ד"ר עותמאן אלקרינאוי  

 
 סגן ראש העירייה - סאלם אבו מדיע'ם  נעדרים ה"ה:

 התנצל, חולה – חבר העירייה - טלאל אלקרינאוי  
 חבר העירייה -  יוסף אלעמור  
  חבר העירייה -  עדנאן אלעוברה  

   
 מזכיר העירייה -  עלי אבו אלחסן  סגל ה"ה:

 גזבר העירייה -רו"ח)עו"ד(סאדק דלאשה   
 מהנדס העיר - אברהים אבו סהיבאן   
 מבקר העירייה -  עאמר אבו האני   
 מ"מ היועץ המשפטי של העירייה -  עו"ד דן שווץ   
 עוזר ראש העיר -  סאלם אבו סויס   
    

  י אזרחים וותיקיםמנהל הרווחה יועץ לעניינ -  סעיד אלעוברה  נעדרים ה"ה:
 יועצת לקידום מעמד האישה -  עביר  אלצאנע   

 
    

 על סדר היום0
 

 ₪. 3,659,533בניית בי"ס אבן ח'לדון שלב ב' בסך  – 665אישור תב"ר מס'  .1

 

 ₪. 5,153,615בניית בי"ס מקיף אלתקוא שלב ב' בסך  – 666אישור תב"ר מס'  .2

 

 ₪. 1,433,333בסך  2312השלמת תקציב לביצוע סקר נכסים ארנונה  – 621הגדלת תב"ר מס'  .3

 

 

 הודעת ראש העירייה

 

 , ומקווה שנפגש תמיד בשמחות.אנסהנני מודה לכל חברי העירייה שהגיעו לחתונת הבן שלי  .1

 .26/5עד  8/5 -גזבר העירייה יוצא לחופשה החל מ .2
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 עכשיו לסדר היום.

 

 ₪. 356595533בניית בי"ס אבן ח'לדון שלב ב' בסך  – 665אישור תב"ר מס'  – 1סעיף מס' 

 

 

 .89/2013מענק מס'  618231אושר התב"ר פה אחד, מקור המימון מפעל הפיס, סמל מוסד      :293החלטה מס' 

 

 

 

 ₪. 551535618בניית בי"ס מקיף אלתקוא שלב ב' בסך  – 666אישור תב"ר מס'  – 2סעיף מס' 

 

 

 .90/2013מענק מס'  648329אושר התב"ר פה אחד, מקור המימון מפעל הפיס, סמל מוסד       291החלטה מס' 

 

 

 

 ₪. 5154335333 בסך של 2312השלמת תקציב לביצוע סקר נכסים ארנונה  – 621הגדלת תב"ר מס'  – 3סעיף מס' 

 

 פאיז אבו צהבאן:

בעניין הגדלת התב"ר, בישיבה הקודמת נדחה, על מנת להציג בפניכם  הנני מבקש מחברי המועצה, להקשיב לגזבר העירייה

 תוצאות הסקר.

 

 בנוסף לזה יש איתותים על ידי הקבלן המבצע לתבוע את העיריה כדי לקבל את תמורת העבודה שבצע.

 

 רו"ח)עו"ד(סאדק דלאשה:

אשר בספרי העירייה הנכסים לחיוב היו אני חוזר על דברי שאמרתי בישיבה הקודמת, נקודת היציאה לביצוע הסקר הייתה כ

 46%, אך לאחר הביצוע התגלה לנו שהתוספת עד 20%מ"ר לפני ביצוע הסקר, וצפינו שהתוספת תהיה עד  861465

 לשטח הקיים.

 

 עסקים. 191נכסים שלא היו מחויבים בכלל, מתוכנן  686הסקר חשף שיש 

 

 תהיי בממדים אלה.כאשר ערכנו אומדני התב"ר בכלל לא חשבנו שהתוספת 

 

בנוסף בצענו סקר מדידת נכסי העירייה: בתי ספר, ומבני ציבור אחרים לצורכי העירייה, לקראת ביטוח נכסים או עבודות 

 ₪. 420,000ניקיון, מדידת שטחי בתי הספר וגני ילדים עלה לעירייה 

 

 פאיז אבו צהבאן:

זה לא נשלף מהוועדה המקומית, הרי לכל מוסד יש היתר? ובכך בעניין נכסי העירייה, חברי העירייה שואלים, מדוע מידע 

 העירייה הייתה חוסכת את ההוצאות עבור מדידת בתי הספר.

 

 רו"ח)עו"ד(סאדק דלאשה:

 פונה למ"מ רה"ע מתי החלטנו לצאת למכרז הניקון החדש?  כמעט יותר מחודש, עד היום לא התקבל המידע מהוועדה.
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 ד"ר עאמר אלהוזייל:

 א פנית ישירות למהנדס העיר שהוא מזכיר הוועדה.למה ל

 

 רו"ח)עו"ד(סאדק דלאשה:

אך ₪, מיליון  6 -חברים, אם לא היינו חכמים בהכנת המכרז, ושיטת העבודה עד לעיבוד המכרז, היינו נאלצים לשלם כ

 ת' או תוספת אחוזיגיטראהתאמצנו וערכנו מכרז באופן עצמאי, וקבענו שחוזה ייחתם על שתי אופציות, על בסיס תוספת המ

 כולל בתי הספר להפחית את עלות מדידת בתי הספר, שכרו יסתכם₪  2,560,000מהגידול, הנמוך מבניהם, וזה 

 ₪.מיליון  2.1 -ב 

 

 הקבלן בצע עבודה טובה מאוד, ותשמש בסיס טוב מאוד לצורכי ארנונה, מבחינת מדידה וצילום חזיתות הבתים.

 

 עאמר אבו האני:

 ?10%שלום על פי השטח המדוד ולא התוספת? מה נעשה עם סרבני המדידה היו מדוע הת

 

 רו"ח)עו"ד(סאדק דלאשה:

 לה הם סרבנים לכל דבר ועניין.אוהם מחויבים על פי צילום אוויר, והסרבנים ה 4% -כמות הסרבנים פחתה והיום כ

 נכס. 686עסק מתוך המדידות שבוצעו שהן  191המדידה בסך הכל שנעשתה מגדילה הכנסות העירייה, ויש לציין שיש 

 

 לשאלה הראשונה.... רובקש

 

 ח'ליל אלעמור:

 בישיבה הקודמת היה ויכוח על שטחים וקרקע תפוסה, וזה היה נושא המחלוקת בישיבה הקודמת.

 

 רו"ח)עו"ד( סאדק דלאשה:

וסה, הקרקע התפוסה הינה הקרקע ל קרקע תפוסה, הינה מופיעה בצו הארנונה, והוסבר בדיוק מה זה קרקע תפשההגדרה 

 שבעל הנכס ובמיוחד עסקים שמשתמשים בה לצורכי העסק.

 

 פאיז אבו צהבאן:

 נבדקה כל השגה שהוגשה בעניין קרקע תפוסה, על ידי העובד שבמחלקת הגביה שמטפל בעניין המדידה בערר.

 

 נאיף אבו עאבד:

 מה דרוש מהמועצה?

 

 רו"ח)עו"ד(סאדק דלאשה:

 סקר נכסים, כדי שנוכל לשלם לקבלן המבצע. התב"ר לצורך ביצועאישור הגדלת 

 

 נאיף אבו עאבד:

 ₪.מיליון  2.5מה נעשה בסקר הנכסים, כדי לשלם לקבלן 

 

 :רו"ח)עו"ד(סאדק דלאשה

 ₪.מיליון  1.4 -וההגדלה ב₪, מיליון  1.1התב"ר שנפתח היה בו 

 

 נאיף אבו עאבד:

ל להסתייע במשטרה, באבטחה, או כמו חברת הגביה שלא מצליחה וכיבצע מדידה, האם לא למה עם הסרבנים, שלא הצליח 

לעשות אכיפה, וכאן אנחנו נתקעים עם סוקרים שלא ספקו את מלוא הסחורה לעירייה. לא לשכוח שהעירייה הצמידה 

 לסוקרים עובד עירייה מהפיקוח שיצא והתלווה להם על חשבון העבודה שלו בוועדה המקומית.
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 פאיז אבו צהבאן:

 ניתן להפחית מהחשבון של חברת הסוקרים "אורהייטיק" את האחוז שיקבע עד שישלימו יתרת העבודה.

 רו"ח)עו"ד( סאדק דלאשה:

 עוד לא אושר חשבון סופי לקבלן עד הרגע הזה.

 

 ד"ר עאמר אלהוזייל:

מ"ר, ועכשיו אתה מראה שזה כולל מוסדות מיליון  1.6אלף מ"ר לבין  860הדיון בישיבה הקודמת היה סביב ההפרש בין 

 ציבור שזה בתי ספר.

 

 רו"ח)עו"ד( סאדק דלאשה:

 לא מדויק, זה לא כולל מוסדות ציבור, זה רק מגורים ועסקים.

 

 ד"ר עאמר אלהוזייל:

 בתים שלא חויבו. 686ואתה מעדכן שיש 

 

 פאיז אבו צהבאן:

 מהעיר לא היו מחויבים. 15%בערך 

 

 אלהוזייל:ד"ר עאמר 

הגזבר מסביר לנו דברים מדהימים, המחלוקת ביננו היא המקור התקציבי להגדלת התב"ר שאתה מבקש שזה יהיה על חשבון 

 ו המון בעיות שצריך לפתור וממתינות לדבר זה.נתקציב הפיתוח, אני למהלך זה מתנגד, כי לתקציבי הפיתוח יש ל

 

 אברהים אבו סהיבאן:

פיתוח, הוא ייעוד תקציבים לפרויקטים שמגדילים הכנסות העירייה, לכן סקר הנכסים יקבל עדיפות ראשונה בתקציב ה

 עדיפות.

 

 ד"ר עאמר אלהוזייל:

 דני. –כנראה שמישהו דאג לשכנע משרד הפנים ויתכן שזה החשב המלווה 

 

נכסים, ומאחר והסקר אחד אני וחברי המועצה יכולים להתנגד למהלך כזה ולהצביע שיש פרויקטים אחרים עדיפים על סקר 

מאבני הדרך של תוכנית ההבראה, אז לייעד לו מימון על חשבון תקציבי תוכנית ההבראה. ותוכנית ההבראה הונחתה עלינו, 

 עדיין לא קבלנו הרבה.₪, מיליון  24ונאלצנו לקבלה, ואמורים לקבל מענקים בהיקף של 

 

 רו"ח)עו"ד( סאדק דלאשה:

 ₪.מיליון  11הלוואה, בסך הכל ₪ מיליון  5ועוד ₪ מיליון  6קבלנו 

 

 ד"ר עאמר אלהוזייל:

 אז שיעבירו לנו מימון עבור השלמת סקר הנכסים.₪, מיליון  6נותר לנו  

 

 רו"ח)עו"ד( סאדק דלאשה:

 הרי ישבנו בהנהלה והוחלט לאן לייעד את כספי תוכנית ההבראה.
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 ד"ר עאמר אלהוזייל:

שיועדו לסעיפים אחרים בתקציב ₪ מיליון  1.4של הגדלת התב"ר לעומר ₪ מיליון  1.4עכשיו אתה מציג את המשוואה, 

מכספי ₪ . מיליון 1.4מהמימון שאמורים לקבל על חשבון תוכנית ההבראה. מוכן להסדר זה, בתנאי להבטיח העברת  השוטף

 תוכנית ההבראה, לתקציב השוטף, האם זה מקובל?

 

 מוחמד אבו סיאם:

 לא אושר הנושא, ובקשנו נתונים, הנתונים נמסרו לי עכשיו ולא הספקתי ללמוד אותם.בישיבה האחרונה, 

 

 נוסף לזה למה יש מושג סרבן, הסוקר קבל מימון תמורה עבור העבודה שבצע, מדוע שיספק לי עבודה חסרה?

 

 פאיז אבו צהבאן:

 יש פתרון לסרבנים, הם יחויבו ולא תהיה להם ברירה.

 

 דלאשה:רו"ח)עו"ד( סאדק 

 אין נכס ברהט היום לא מחויב, והסרבנים הם משלמים מחיר כבד, כי המדידה ברוטו.

 

 נאיף אבו עאבד:

 הסקר שנעשה לא כולל מבני עזר כמו סככה לעופות או לכבשים.

 

 רו"ח)עו"ד( סאדק דלאשה:

 טלנו.ימוכן להראות לכם, כמה מדידות כאלה ב

 

 פאיז אבו צהבאן:

 דבריו.תנו לחבר מוחמד שישלים 

 

 מוחמד אבו סיאם:

צפה מעירייה שהיא ממדוע לתת לסוקר לבצע מדידת מוסדות ציבור, כאשר נתון זה נמצא בעירייה, על פי היתרי בנייה, כי 

בונה לפי היתר ולא בהפקרות, וזה הוצאה לא מוצדקת, והמסמך שקבלתי לא מחדש לי דבר, מעבר לדברים שנאמרו בישיבה 

 הקודמת.

 

 לקרינאוי:ד"ר עותמאן א

בואו נסתכל קדימה, נעשתה עבודה, ויש לשלם, כי הוא יפנה לבית המשפט ונחויב לשלם, כי יש לו הסכם עם העירייה, ואם 

 הייתה טעות בהערכת עלויות העבודה הקבלן לא אשם.

 

 נאיף אבו עאבד:

 חום?תהאם החוזה שלו עם העירייה פתוח, ולא 

 

 רו"ח )עו"ד( סאדק דלאשה:

, וכל וטרם הוגש חשבון סופי 75%חשבונות בהתאם להתקדמות העבודה, ומקבל תמורה לעבודה, בהיקף של הקבלן מגיש 

 מהחשבון. 75%מקבל בהיקף כזה של 

 

 ואנחנו נותרנו חייבים לו הרבה.₪, מיליון  1.1בחשבוניות שהוגשו נוצל כל התקציב שבתב"ר וזה 

 

 עאמר אבו האני:

 לבדיקת מהנדס העיר, זה חייב להיבדק על ידי ההנדסה.יש לי הצעה להעביר החשבון הסופי 
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 רו"ח)עו"ד( סאדק דלאשה:

 טרם אושר החשבון הסופי, אני ממתין לאישור המועצה, ואני מנסה לאתר מומחה לבדיקת החשבון הסופי.

 

 פאיז אבו צהבאן:

 ה נשאיר לאנשי המקצוע.יש לי הצעה, בואו לאשר את המסגרת התקציבית, אנחנו לא מאשרים את החשבון הסופי, ז

 

 רו"ח)עו"ד( סאדק דלאשה:

 דרוש מהמועצה אישור הגדלת התב"ר, כי אין בחשבון התב"ר שקל אחד, ולא אוכל לשלם לקבלן אפילו מקדמה.

 

 מוחמד אבו סיאם:

 את זה לא ידענו, זה תוספת..₪, מיליון  1.4למה  לא הובא לידיעתנו שיתרת חשבון הקבלן 

 

 פאיז אבו צהבאן:

ולגבי אישור החשבון הסופי יהיה ₪, מיליון  1.4בסך  621ה לא תוספת, אני מציע למועצה לאשר הגדלת התב"ר מס' ז

 באחריות הגזבר ומהנדס העיר.

 

 נאיף אבו עאבד:

 אני לא בעד לאשר, יש לבוא במשא ומתן עם הקבלן שיתפשר ואם לא שיפנה לבית המשפט.

 

 פאיז אבו צהבאן:

אם יפנה לבית המשפט, כי בידיו חוזה והסכם וביצע עבודה לעירייה, אנחנו מאשרים תב"ר ולא חשבון אנחנו נבזה עצמינו, 

 סופי של הקבלן.

 

 נימר אלעוברה:

 מה הטעם שיפנה לבית המשפט, הרי הוא יזכה בטוח.

 

 אברהים אבו סהיבאן:

שמתמחה בסוג עבודה מעין זו, אני אין לגבי אישור החשבון הסופי של הקבלן "אורהייטיק" אני רוצה לשכור שירותי משרד 

 לי זמן, ולא רוצה לעבור על החשבון סתם.

 

 פאיז אבו צהבאן:

 על הדרך, כדי לבדוק חשבון כזה, אנחנו לא רוצים סקר נוסף.₪  50,000זה עוד תוספת של 

 

 אברהים אבו סהיבאן:

 כדאי כלכלית ומקצועית לבצע בדיקה על ידי גורם נוסף.

 

 דלאשה: רו"ח)עו"ד( סאדק

להרגיע הקבלן, ויסיר האיום לפנייה לבית המשפט, ועד שנסים את הבדיקות שלנו,  תאני מבקש מהמועצה לתת לי הזדמנו

 עם האישור ניתן לשלם לו על החשבון.

 

 מוחמד אבו סיאם:

 יש לי הצעה ניתן לדחות את ההחלטה לישיבה הבאה.

 

 פאיז אבו צהבאן:

 קודמת מה הבעיה?נמסרו לך הנתונים שבקשת בישיבה ה
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 ח'ליל אלעמור:

 יש לי הצעה, לאשר הגדלת התב"ר והתשלום לקבלן מותנה בהשלמת הבדיקות ואישור החשבון הסופי.

 

 אחמד אבו מדיע'ם:

 מה דרוש היום כדי להשתיק הקבלן ולהסיר האיום פנייה לבית משפט?

 מההגדלה האם מקובל? 50%אני מציע לאשר 

 

 נאיף אבו עאבד:

באחריות, כי רוצה להזכיר כאשר הממונה על החינוך, ד"ר עאמר ומהנדס העיר  אשיישהערכה לא נכונה  השעושצר לי מי 

שפנו לקבלן שחאדה לבצע עבודה דחופה בגן ילדים, וכאשר הוגש החשבון לא אושר על ידי הגזבר בטענה שאין לזה מימון, 

גזבר  –אני לא מאשר כדי לחפות על הטעות של סאדק  את הממונה על החינוך ומהנדס העיר, את זה והקבלן תבע אישית

 שא בחיוב אישי.יעל הערכה לא נכונה למכרז סקר הנכסים, ושי –העירייה 

 

 פאיז אבו צהבאן:

 אבל סקר נכסים זה מכרז, שונה מהמצב והדוגמא שהצגת.

 

 הגדלה המוצעת.מה 50%שהם ₪  700,000אני מפסיק הדיון בעניין זה, ומבקש מהמועצה לאשר ההגדלה בסך 

 

 נאיף אבו עאבד:

אני מבקש גם להביא החשבונות של הקבלנים שטרם קבלו כספיהם מהעירייה, ולאשרם כחבילה אחת, כי אם מבקשים כיסוי 

 שיהיה כיסוי לכולם ולא לחלק..

 

 נימר אלעוברה:

 ו וזו עוד הגדלה.חייבים להסדיר את הדבר, זה לא יכול להמשיך, המועצה אשרה התב"ר  בהתחלה והגדילה אות

 

 פנייה לבית משפט תחייב אותנו בהוצאות מיותרות שלא בצדק.

 

 רו"ח)עו"ד( סאדק דלאשה:

כדי שיהיה ברור "ידי נקיות" ומי שיש לו ספק ביושרי, שיפנה למשטרה או יחידה לחיוב אישי, או לממונה על המחוז 

 במשרד הפנים.

 

למכרז, ועל זה יעיד מהנדס העיר שהוא שותף לתקציב  ההיציא, שנתיים לפני 2010אושר עוד בשנת  466התב"ר המקורי 

 הפיתוח.

 

 נאיף אבו עאבד:

 הקבלן פעל מבלי לקבל אישור ועל זה חייב להתפשר.

 

 פאיז אבו צהבאן:

 והיתרה עד לסיום הבדיקה.₪  700,000ההצעה, לאשר הגדלה של 

 

 אלהוזייל:ד"ר עאמר 

 אני בעד ההצעה לאשר, בתנאי שהמקור התקציבי הוא מענקי תוכנית ההבראה.
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 פאיז אבו צהבאן:

והיתרה עד ₪  700,000לידיעתך, תקציב הפיתוח מובא לאישור המועצה, אני מביא להצבעה, מי בעד לאשר ההגדלה בסך 

 לסיום הבדיקה.

 

 נאיף. 1מוחמד, נמנע  1חברים,   נגד  9בעד 

 

 

 מקור המימון מענקי תוכנית ההבראה.₪,  700,000בסך  621:     אושר ברוב קולות הגדלת תב"ר מס' 292החלטה מס' 

 

 

 

 
 ננעלה הישיבה,

 210/5שעה 
 

 
 

____________        ______________ 
 פאיז אבו צהבאן         עלי אבו אלחסן
 ראש העירייה          מזכיר העירייה

 
 
 

 תפוצה:
 מבקר המדינה 

 הממונה על המחוז, משרד הפנים 
 חברי העירייה
 גזבר העירייה
 דובר העירייה

 מבקר העירייה
 הנהלת חשבונות

 חשב מלווה.
  -------------------------------------------- 

 הודפס ע"י וינברגר מירי מזכירת מזכיר העירייה

 
 

 

 


